
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
CDA BLADEL INZAKE SCENARIO 
BINNENZWEMBAD EGYPTISCHE POORT 
Ten behoeve van Commissie Inwoners agendapunt 7.1 op 27 augustus 2024. 
 
 
VRAGEN: 20 AUGUSTUS 2024 
ANTWOORDEN: 23 AUGUSTUS 2024 
 
 
Vraag 1 
Op pagina 19 van de bijlage 02 staan de tarieven voor zwemmen met recreatiewater: Wat is 
het verschil tussen “recreatiezwemmen”, “banenzwemmen”, en “doelgroepen en 
banenzwemmen”? 
 
Antwoord 
Banenzwemmen is een vorm van zwemmen waarbij zwemmers baantjes trekken in een voor 
hen speciaal gereserveerde baan of banen. Deze zwemmers doen dat met regelmaat al dan 
niet in verenigingsverband (zwem- en polovereniging Platella). Doelgroepenzwemmen is onder 
begeleiding zwemmen of het doen van oefeningen in het zwembad gericht op een speciale 
doelgroep. Voorbeelden van speciale doelgroepen zijn ouderen boven een bepaalde leeftijd, 
beperkt mobielen en mensen met reuma (RSZV De Dobbers). Zwemmen en oefeningen zijn 
vaak onder begeleiding. Met recreatief zwemmen wordt bedoeld dat elke zwemmer zijn eigen 
invulling kan geven aan het zwemmen, zoals vrij zwemmen, spelen in het water of gebruik 
maken van speeltoestellen zoals een glijbaan. 
 
 
Vraag 2 
Uit het stuk blijkt dat er gerekend wordt met bezoekers vanuit de andere Kempengemeente. 
Wat zijn deze aantallen per gemeente? En waar zijn deze aantallen op gebaseerd? 
 
Antwoord 
Er is gekeken is naar het totale marktgebied en in de sector gebruikte kengetallen zoals het 
animocijfer, het bezoek per m2 wateroppervlak. Hoe aantrekkelijker het aanbod hoe hoger het 
animocijfer. Kijkend naar het marktgebied van ca. 75.000 inwoners is een animocijfer van 0,6 
tot 0,9 realistisch en behoudend. Dit vertaalt zich dan in 40.000 tot 60.000 extra recreatieve 
bezoekers waarmee he totale bezoek uitkomt op circa 98.000 bezoekers. Dat leidt tot 
gemiddeld 200 bezoekers per m2 water en dat is goed passend in de recreatievariant. 
 
 
Vraag 3 
Wanneer kunnen wij het uitwerkingsplan van de realisatie van de zwemvijver verwachten? 
 
Antwoord 
Op dit moment vind afronding van het hydrogeologisch onderzoek plaats. De provincie had 
hierover nog een aantal vragen. Zodra deze beantwoord zijn en helder is of met deze 
informatie een ontgrondingsvergunning aangevraagd kan worden zal uw raad daarover 
geïnformeerd worden. In de raadsplanning is besluitvorming door uw raad gepland in 
december van dit jaar. 
 
 
Vraag 4 
Zwemt de zwemvereniging op dit moment ook nog in Eersel? Zo ja hoeveel uur en met 
hoeveel personen? En als er een nieuw zwembad gerealiseerd is komt de zwemvereniging dan 
volledig terug naar Bladel? 
 



Antwoord 
De zwemvereniging zwemt momenteel niet in Eersel. Dat was wel ten tijde dat de vereniging 
Z.P.V. Platella nog wedstrijden zwom – omdat het zwembad in Bladel daar niet geschikt voor is 
– maar op dit moment is dat niet meer zo. 
 
 
Vraag 5 
Op pagina 5 van de bijlage 02 staat: “De procentuele bevolkingsgroei van Bladel is ongeveer 
procentueel gelijk met de bevolkingsgroei van Nederland (4%). Echter zal de komende jaren 
de bevolkingsgroei in Bladel afnemen waar deze nationaal zal toenemen.” Waarom gaat de 
bevolkingsgroei in Bladel procentueel afnemen terwijl we overal rekenen met de schaalsprong? 
Wat zijn de geschatte getallen en percentages waarmee wordt gerekend? 
 
Antwoord 
De prognose van de CBS is dat de bevolkingsgroei autonoom, dus zonder impuls, afneemt in 
de Kempengemeenten (minder dan 4%). Een incidentele impuls met een schaalsprong in 
woningen voor de hele regio en een versterking van de brainportfunctie in de regio Eindhoven 
resulteert niet alleen in een demping van de afname van groeit maar kan zelfs een versterking 
van de groei tot gevolg hebben (zie wat er gebeurt met ASML en de extra woningen in en 
rondom Veldhoven). Scenario 3, het recreatiebad, is naast de Bladelse bevolking ook gericht  
op de regio. 


